

No. 12951. INTERNATIONAL SUGAR AGREEMENT, 1973. CONCLUDED AT GENEVA ON 13 OCTOBER 1973¹

N° 12951. ACCORD INTERNATIONAL DE 1973 SUR LE SUCRE. CONCLU À GENÈVE LE 13 OCTOBRE 1973¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

25 June 1975

EGYPT

(With effect from 25 June 1975.)

Registered ex officio on 25 June 1975.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

25 juin 1975

ÉGYPTE

(Avec effet au 25 juin 1975.)

Enregistré d'office le 25 juin 1975.

No. 13303. COMMONWEALTH TELECOMMUNICATIONS ORGANISATION FINANCIAL AGREEMENT, 1973. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON ON 30 MARCH 1973²

N° 13303. ACCORD FINANCIER DE 1973 DE L'ORGANISATION DES TÉLÉCOMMUNICATIONS DU COMMONWEALTH. OUVERT À LA SIGNATURE À LONDRES LE 30 MARS 1973²

DEFINITIVE SIGNATURE

29 March 1974

PAPUA NEW GUINEA

(With effect from 29 March 1974 and, in so far as article 6 of the Agreement is concerned, with retroactive effect from 1 December 1973, the date prescribed by the Commonwealth Telecommunications Council, in accordance with article 15 (2)).

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 26 June 1975.

SIGNATURE DÉFINITIVE

29 mars 1974

PAPOUASIE-NOUVELLE-GUINÉE

(Avec effet au 29 mars 1974 et, en ce qui concerne l'article 6, avec effet rétroactif au 1^{er} décembre 1973, date prescrite par le Conseil des télécommunications du Commonwealth, conformément à l'article 15, paragraphe 2.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 26 juin 1975.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 906, p. 69, and annex A in volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948, 950, 951, 954, 955, 957, 958, 960, and 964.

² *Ibid.*, vol. 936, p. 3.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 906, p. 69, et annexe A des volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948, 950, 951, 954, 955, 957, 958, 960 et 964.

² *Ibid.*, vol. 936, p. 3.